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PROTOKÓŁ Nr I/14 
z sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

odbytej w dniu 01.12.2014 roku w godzinach 0900 – 1225 

 
Obecni radni wg załączonej listy obecności. 
 
Obecni sołtysi wg załączonej listy obecności. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy  
p. Teresa Maksymiuk, Sekretarz Gminy p. Teresa Magier, Przewodnicząca GKW p. Maria 
Chomiuk, Dyrektor ZSS p. Urszula Wołodko, Dyrektor Przedszkola Samorządowego  
p. Małgorzata Babicz, Pracownik Socjalny GOPS p. Anna Kurianowicz-Klimiuk, Radny 
Powiatowy p. Mirosław Bartoś, Radny Powiatowy p. Robert Gmitruczuk, p. Justyna Kluba 
Aplikant Radcy Prawnego p. Andrzeja Latocha.  
 
Porządek obrad: 
1) powierzenie przewodnictwa obrad najstarszemu wiekiem spośród radnych obecnych na 

sesji; 
2) otwarcie sesji ; 
3) wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze do Rady Gminy Komarówka Podlaska; 
4) ślubowanie radnych; 
5) stwierdzenie quorum; 
6) ustalenie porządku obrad; 
7) przyjęcie Regulaminu głosowania w wyborach przewodniczącego Rady Gminy; 
8) wybór Przewodniczącego Rady Gminy: 

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy, 
b) powołanie komisji skrutacyjnej, 
c) przeprowadzenie głosowania tajnego, 
d) ogłoszenie wyników wyboru, 
e) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 

9) przekazanie przewodnictwa obrad nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady Gminy; 
10) przyjęcie Regulaminu głosowania w wyborach wiceprzewodniczącego Rady Gminy; 
11) wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy: 

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, 
b) wybór komisji skrutacyjnej, 
c) przeprowadzenie głosowania tajnego, 
d) ogłoszenie wyników wyboru, 
e) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

12) Podjęcie uchwały w sprawie : 
a) ustalenia diety Przewodniczącemu i Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy 

Komarówka Podlaska, 
b) wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych radnym Gminy Komarówka 

Podlaska, 
c) diety sołtysom za udział w pracach Rady Gminy i jej organów. 

13) interpelacje i zapytania radnych; 
14) odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych; 
15) sprawy róŜne, 
16) zakończenie obrad I sesji Rady Gminy. 
 
 
Ad. 1 
Wójt Gminy – Witam bardzo serdecznie na I sesji nowo wybranej Rady Gminy. Zgodnie z 
porządkiem prawnym sesję taką do czasy wyboru Przewodniczącego Rady prowadzi 
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najstarszy wiekiem Radny. Zapraszam Pana Stanisława Faluszewskiego do przeprowadzenia 
sesji zgodnie z załączonym porządkiem obrad do czasu wyboru Przewodniczącego Rady.  
 
 
Ad. 2 
Sesje otworzył radny senior Pan Stanisław Faluszewski. 
Powitał wszystkich zebranych. 
Poprosił Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej Panią Marię Chomiuk o złoŜenie 
informacji na temat wyborów do Rady Gminy Komarówka Podlaska oraz o wręczenie nowo 
wybranym radnym zaświadczeń o wyborze.  
 
 
Ad. 3 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Pani Maria Chomiuk – wręczyła nowo 
wybranym radnym zaświadczenia o wyborze oraz pogratulowała wyboru.  
 
 
Ad. 4 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Odczytał rotę ślubowania a najmłodszy Radny Pan 
Konrad Pieńko odczytał kolejno nazwiska radnych, którzy wstając wypowiadają słowa – 
„ślubuje tak mi dopomóŜ Bóg”. 
Stwierdził, Ŝe z chwilą złoŜenia ślubowania radni nabyli prawo do wypełniania mandatu 
radnego. 
 
 
Ad. 5 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – W naszym przypadku ustawowy skład rady wynosi 15 
radnych. Na podstawie listy obecności stwierdzam, Ŝe w sesji uczestniczy 15 radnych, co 
stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy Komarówka Podlaska. 
UmoŜliwia przeprowadzenie waŜnych wyborów oraz podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
 
Ad. 6 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Proponowany porządek obrad Państwo Radni 
otrzymali wraz z zaproszeniami na sesję.  
 
Odczytał porządek obrad. 

 

W przypadku zgłoszenia przez radnych propozycji zmian do porządku obrad dotyczących  
np. zmiany kolejności punktów, dodania nowych punktów, zdjęcia lub modyfikacji 
przedstawionych punktów, będziemy musieli je kolejno przegłosować. Zmiana zostaje 
wprowadzona, jeŜeli za zmianą w kaŜdym przypadku opowie się w głosowaniu bezwzględna 
większość ustawowego składu rady, tj. co najmniej 8 radnych. 
Czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku obrad? 
 
Radny Pan Sławomir Ilczuk – Jesteśmy juŜ po zaprzysięŜeniu. Proponuje wybrać na tej 
sesji stałe komisje Rady. Proponuję wprowadzenie punktu wybór stałych komisji Rady 
Gminy w punkcie następnym po wyborze Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.  
 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Proszę o przegłosowanie przedstawionej zmiany 
porządku obrad. 
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Propozycja zmiany porządku obrad została odrzucona większością głosów. 
Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 5 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 7 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 3 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Proponuje wprowadzić jeszcze jeden punkt odnośnie 
informacji o stanie tj. przedstawienie przez Wójta pracowników, zakres i działalność Rady 
jaką Wójt przewiduje na okres czterech lat.  
 
Radna Pani Joanna Krupska – Nie moŜemy takiego punktu wprowadzić, bo Wójt nie jest 
jeszcze zaprzysięŜony.  
 
Wójt Gminy – Na najbliŜszej sesji, na której złoŜę ślubowanie, zostanę zaprzysięŜony i 
obejmę mandat Wójta na następna kadencję złoŜe expose. Czyli stan jaki jest i plany na 
przyszłość. Na chwilę obecną byłoby to niekompletne. To musi być przygotowane. Tak jak 
mówiłem na najbliŜszej sesji takie expose złoŜę, jeśli będą państwo mieli uwagi odnoście tego 
co ma być w nim zawarte to jestem na nie otwarty.  
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Wycofuję swój wniosek dotyczący zmiany porządku obrad. 
 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Czy są jeszcze jakieś uwagi do porządku obrad? 
 
Uwag nie zgłoszono. 

 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Proszę o przegłosowanie porządku obrad w kształcie 
przedstawionym w zaproszeniach.  
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 

Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 15 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

 
 
Ad. 7 
Wójt Gminy – W punkcie 7 mamy przyjęcie regulaminu głosowania proponuję omówić 
regulamin bo ma on waŜne znaczenie. śeby nie było wątpliwości jak naleŜy głosować. Radni 
muszą wiedzieć kiedy jest głos waŜny a kiedy niewaŜny. Trzeba przyjąć uchwałą ten 
regulamin na mocy, którego będziecie Państwo brali udział w wyborze Przewodniczącego 
Rady Gminy. Proponuję omówić i podjąć uchwałę. 
 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – KaŜdy z Państwa otrzymał projekt uchwały. Czy są 
jakieś pytania i uwagi.  
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 
Sekretarz Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 
głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska. 
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Uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania w wyborach Przewodniczącego 
Rady Gminy Komarówka Podlaska, została podjęta jednogłośnie. 
Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 15 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
 
Ad. 8 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Przystępujemy do wyboru Przewodniczącego Rady 
Gminy Komarówka Podlaska w głosowaniu tajnym. Proszę o zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczącego Rady Gminy. Zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie, 
dlatego kaŜdorazowo będę zwracał się z zapytaniem do zgłoszonej osoby. Czy wyraŜa zgodę.  
 
Na Przewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska zostali zgłoszeni kandydaci: 
- Radna Pani Joanna Krupska  
- Radny Pan Krzysztof Burczaniuk 
 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Czy Pani Krupska wyraŜa zgodę na kandydowanie? 
 
Radna Pani Joanna Krupska – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Czy Pan Burczaniuk wyraŜa zgodę na kandydowanie? 
 
Radny Pan Krzysztof Burczaniuk - WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Innych zgłoszeń nie ma, stwierdzam zamkniecie listy 
kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska. 
Proponuje przystąpić do powołania 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej. Przypominam Ŝe osoby 
kandydujące nie mogą wchodzić w skład Komisji Skrutacyjnej. Proszę o zgłoszenie co 
najmniej 3 radnych do pracy w komisji. 
 
Do komisji skrutacyjnej zgłoszono: 
- Radnego Pana Łukasza Korsznia 
- Radną Panią Magdalenę Bogutę-Bartoś 
- Radnego Pana Konrada Pieńko 
 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Czy Pan Łukasz Korszeń wyraŜa zgodę. 
 
Radny Pan Łukasz Korszeń – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Czy Pani Magdalena Boguta-Bartoś wyraŜa zgodę. 
 
Radna Pani Magdalena Boguta-Bartoś – WyraŜam zgodę. 
 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Czy Pan Konrad Pieńko wyraŜa zgodę. 
 
Radny Pan Konrad Pieńko – WyraŜam zgodę.  
 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Czy ktoś z Państwa ma uwagi do proponowanego 
składu Komisji Skrutacyjnej? 
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Uwag nie zgłoszono 

 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Proponuję, aby wszystkie zgłoszone osoby mogły brać 
udział w pracach komisji.  
Przypominam Ŝe głosujemy przez podniesienie ręki. 
Proszę o przegłosowanie składu Komisji Skrutacyjnej: 
 
Komisja Skrutacyjna w składzie: 
- Łukasza Korsznia 
- Magdalena Boguta-Bartoś 
- Konrad Pieńko 
została powołana jednogłośnie. 
Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 15 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Ogłaszam 10 minutową przerwę w celu 
ukonstytuowania się komisji i w celu przygotowania kart do głosowania. 
 

 

Przerwa w obradach godz. 10:30 

Wznowienie obrad po przerwie godz. 10:40 

 
 
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Wznawiamy obrady po przerwie.  
 
Radny Pan Łukasz Korszeń – Komisja skrutacyjna ukonstytuowała się: 
- Łukasz Korszeń - Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 
- Magdalena Boguta-Bartoś – członek komisji 
- Konrad Pieńko – członek komisji 
 
Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy. 

 
Rada Gminy dokonała aktu głosowania (głosowanie tajne) 

 

Radny Łukasz Korszeń Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił protokół 

Komisji Skrutacyjnej z ustalenia wyników głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady 

Gminy Komarówka Podlaska na sesji w dniu 1 grudnia 2014 roku.   

Liczba Radnych Gminy obecnych na sesji uprawnionych do głosowania - 15 

Liczba Radnych, którym wydano karty do głosowania - 15 

Liczba kart wyjętych z urny – 15 

Liczba kart niewaŜnych – 0 

Liczna głosów niewaŜnych  - 0 

Liczba głosów waŜnych - 15 

Liczba głosów waŜnych oddanych za wyborem kandydata Krzysztofa Burczaniuka – 7 

Liczba głosów waŜnych oddanych za wyborem kandydata Joanny Krupskiej – 8 

 

Pani Joanna Krupska uzyskała wymaganą liczbę głosów i została wybrana na 
Przewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska. 
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Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu 

 

Radny Pan Stanisław Faluszewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska – uchwała jest stwierdzeniem wyboru.  
 
Uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska, 
została podjęta jednogłośnie. 
Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 15 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 9  
Radny Pan Stanisław Faluszewski – Gratuluję wyboru. Zapraszam Panią Joannę Krupską 
Przewodnicząca Rady Gminy Komarówka Podlaska i przekazuję przewodnictwo obrad nowo 
wybranemu Przewodniczącemu Rady Gminy. 
 

 

Ad. 10 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Dziękuję Radnym z wybór na 
Przewodniczącą Rady. Myślę Ŝe będzie się nam dobrze współpracować.  
Przystępujemy do kolejnego punktu obrad. Przyjęcie regulaminu głosowania w wyborach 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska. Regulamin Państwo 
otrzymaliście wraz z zaproszeniem. Czy ktoś ma pytanie i uwagi do regulaminu? 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 
Sekretarz Gminy - przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 
głosowania w wyborach Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska 
 
Uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania w wyborach 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska, została podjęta 
jednogłośnie. 
Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 15 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
 
Ad. 11 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska - Przystępujemy do wyboru 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska w głosowaniu tajnym. Proszę o 
zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. Zgłoszony kandydat musi 
wyrazić zgodę na kandydowanie, dlatego kaŜdorazowo będę zwracała się z zapytaniem do 
zgłoszonej osoby. Czy wyraŜa zgodę.  
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Na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska został zgłoszony Radny Pan 
Marian Jackun. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska - Czy Pan Marian Jackun wyraŜa 
zgodę na kandydowanie? 

 

Radny Pan Marian Jackun – wyraŜam zgodę.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Innych zgłoszeń nie ma, zamykam 
listę kandydatów.  
Proponuje przystąpić do powołania 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej. 
 
Rada Gminy wyraziła zgodę na powołanie Komisji Skrutacyjnej w tym samym składzie, co 

poprzednio przy wyborze Przewodniczącego Rady Gminy. 

Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 15 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Ogłaszam 10 minutową przerwę w 
celu przygotowania kart do głosowania. 
 

 

Przerwa w obradach godz. 11:20 

Wznowienie obrad po przerwie godz. 11:30 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Wznawiamy obrady po przerwie. 
 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy. 

 
Rada Gminy dokonała aktu głosowania (głosowanie tajne) 

 

Radny Łukasz Korszeń Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił protokół 

Komisji Skrutacyjnej z ustalenia wyników głosowania w wyborach Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy Komarówka Podlaska na sesji w dniu 1 grudnia 2014 roku.   

Liczba Radnych Gminy obecnych na sesji uprawnionych do głosowania - 15 

Liczba Radnych, którym wydano karty do głosowania - 15 

Liczba kart wyjętych z urny – 15 

Liczba kart niewaŜnych – 0 

Liczna głosów niewaŜnych  - 0 

Liczba głosów waŜnych - 15 

Liczba głosów waŜnych oddanych za wyborem kandydata– 12 

Liczba głosów waŜnych oddanych przeciw wyborowi kandydata – 3 

 

Pan Marian Jackun uzyskał wymaganą liczbę głosów i został wybrany na 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska. 
 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu 

 

Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego 
Rady Gminy Komarówka Podlaska – uchwała jest stwierdzeniem wyboru.  
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Uchwała w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska, 
została podjęta jednogłośnie. 
Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 15 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 
Ad. 12  
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Materiały otrzymaliście Państwo 
wraz z zaproszeniami. Proszę Panią Sekretarz o krótkie przybliŜenie i wyjaśnienie.  
 
Sekretarz Gminy – Otrzymaliście Państwo w materiałach propozycję dotychczasowych 
stawek dla Przewodniczącego Rady i Wiceprzewodniczącego Rady. Dotychczas było tak, Ŝe 
85% minimalnego wynagrodzenia pobierał Przewodniczący Rady natomiast 
Wiceprzewodniczący pobierał 55% minimalnego wynagrodzenia. Minimalne wynagrodzenie 
wzrasta najczęściej na początku roku. W tej chwili minimalne wynagrodzenie wynosi  
1 680 zł. Dieta Przewodniczącego Rady wynosi 1 428 zł. Od stycznia minimalne 
wynagrodzenie będzie wynosiło 1750 zł więc będzie to dieta w wysokości 1 487,50 zł. Ulega 
ona zaokrągleniu do pełnych złotych. Natomiast obecnie dieta Wiceprzewodniczącego 
wynosi 924 zł. Od stycznia przyszłego roku będzie wynosiła 962,50 zł i równieŜ ulega 
zaokrągleniu do pełnych złotych. Tak się to przedstawia, ale Rada Gminy ma prawo to 
zmienić. Proszę o dyskusję.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – W kaŜdej chwili moŜna będzie to 
zmienić. Czy są pytania i inne propozycje? 
 
Pytań i propozycji nie zgłoszono. 

 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia diety 
Przewodniczącemu i Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy Komarówka Podlaska 
 
Uchwała w sprawie ustalenia diety Przewodniczącemu i Wiceprzewodniczącemu Rady 
Gminy Komarówka Podlaska, została podjęta większością głosów. 
Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 14 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 1 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
 
Ad. 12  
Sekretarz Gminy – Otrzymaliście Państwo w materiałach propozycję dotychczasowych 
stawek. Wysokość dotychczasowej diety dla Radnych Gminy wynosiła 10% minimalnego 
wynagrodzenia. Obecnie minimalne wynagrodzenie to 1 680 zł. Dieta wynosiła 168 zł. Od 
stycznia minimalne wynagrodzenia będzie wynosiło 1 750 zł, więc będzie to dieta w 
wysokości 175 zł, czyli wzrost o 7 zł. Wysokość diety dla Przewodniczących stałych komisji 
Rady Gminy wynosi 12% minimalnego wynagrodzenia tj. 201 zł od stycznie będzie w 
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wysokości 209 zł.  
 
Radny Pan Andrzej Bylicki - Rezygnuję z diety Radnego pracując na rzecz gminy bez diety. 
 
Aplikant Radcy Prawnego Pana Andrzeja Latocha Pani Justyna Kluba – Dieta musi być 
wypłacona. Dietę moŜe Pan przekazać.  
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Czy musze ją odbierać kaŜdorazowo czy teŜ Gmina mogła by 
to kumulować bez pobierania? 
 
Aplikant Radcy Prawnego Pana Andrzeja Latocha Pani Justyna Kluba – Musi Pan dietę 
pobrać kaŜdorazowo a potem moŜe Pan ją przekazać na dowolny cel.  
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Musze pobierać?  
 
Aplikant Radcy Prawnego Pana Andrzeja Latocha Pani Justyna Kluba – Tak musi Pan 
ją pobierać. 
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Mogę kwitować, ale jej nie pobierać? 
 
Aplikant Radcy Prawnego Pana Andrzeja Latocha Pani Justyna Kluba – Nie. Musi Pan 
pobrać dietę, ale moŜe Pan ją później przekazać na dowolny cel. 
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Rozumiem.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy są pytania i propozycje? 
 
Pytań i propozycji nie zgłoszono. 

 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet oraz 
zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych Radnym Gminy Komarówka Podlaska 
 
Uchwała w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych 
Radnym Gminy Komarówka Podlaska, została podjęta większością głosów. 
Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 14 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 1 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
 
Sekretarz Gminy – Otrzymaliście Państwo w materiałach propozycję dotychczasowych 
stawek. Dotychczas sołtysi pobierali dietę w wysokości 7% minimalnego wynagrodzenia. 
Obecnie jest to kwota 117,60 zł. Od stycznie w związku z wzrostem minimalnego 
wynagrodzenia będzie to kwota 123 zł. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy są pytania i propozycje? 
 
Pytań i propozycji nie zgłoszono. 

 
Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia diety sołtysom za 
udział w pracach Rady Gminy i jej organów 
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Uchwała w sprawie w sprawie ustalenia diety sołtysom za udział w pracach Rady Gminy 
i jej organów, została podjęta jednogłośnie. 
Głosowanie: 

Liczba Radnych głosujących za – 15 

Liczba Radnych głosujących przeciw – 0 

Liczba Radnych wstrzymujących się od głosu - 0 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

Radni obecni na sesji - 15 radnych  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
 
Ad. 13 
Nie zgłoszono pytań. 

 
 
Ad. 15 
Sekretarz Gminy – Chcę przypomnieć szczególnie nowo wybranym Radnym o obowiązku 
złoŜenia oświadczeń majątkowych. Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym 
Radni zobowiązani są złoŜyć pierwsze oświadczenie majątkowe w terminie 30 dni od 
ślubowania. Druki są do pobrania w sekretariacie albo rozdamy je na następnej sesji. 
Oświadczenie majątkowe ma być złoŜone według stanu na dzień obcięcia funkcji Radnego. 
Następne oświadczenie majątkowe składa się do 30 marca wedle stanu na 31 grudnia 
minionego roku. Oświadczenia majątkowe składane są corocznie. Ostatnie oświadczenie 
majątkowe Radni składają na dwa miesiące przed upływem kadencji. Oświadczenie składane 
jest w dwóch jednakowych egzemplarzach. Jeden egzemplarz przesyłany jest do Urzędu 
Skarbowego w celu analizy. Rada Gminy do końca października ma obowiązek 
przeanalizować te oświadczenia i złoŜyć stosowną informację. Pan Wójt i Przewodniczący 
Rady składają swoje oświadczenie majątkowe Wojewodzie.  
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Wniosek dotyczący wyboru komisji nie przeszedł. Czy druga 
sesja będzie dotyczyła wyboru komisji? UwaŜam, Ŝe budŜet jest nieprzygotowany. Będziemy 
pracować nad budŜetem. Pierwsze zadanie budŜetu to ustalenie podatków. Chciałbym, aby 
została podjęta decyzja bym był świadomy przy ustalaniu podatków. Chciałbym znać jakieś 
dane z gminy. Bez jakichś danych przepracowanych przez komisje. Ustalimy komisje i mamy 
znów głosować nad tym. To chyba trochę ominięcie. Wymuszenie na Radnych głosowania, 
ustalenia czegoś. UwaŜam Ŝe podatek jest powaŜnym obciąŜeniem Rady, bo ustalamy podatki 
na cały rok dla mieszkańców nie mając Ŝadnej podkładki. Prawdopodobnie ktoś przygotuje i 
będziemy głosować. UwaŜam, Ŝe był to duŜy błąd, Ŝe nie podjęto decyzji o wyborze komisji. 
Nigdy się nie przyjmuje budŜetu czy takich powaŜnych danych wyjściowych do budŜetu jak 
podatek bez opinii komisji. Kto przygotuje? Pani księgowa, Pan Wójt? Panie Wójcie kiwa 
Pan głową. Ja na tych zebraniach mam dobrych wiadomości tyle, Ŝe chyba z kosmosu by 
nawet nie zebrał tak dobrych danych i tych z gminy. Ja bym chciał Ŝeby komisje, które mają 
pracować przedstawiły jakieś konkrety a nie tak w czambuł przyjmować, głosować. Nie 
wiem. To jest duŜy błąd. Dzisiaj jest czas. MoŜna było te komisje wybrać. Komisje by 
opracowały coś. Opierając się na tym, Ŝe wybory są jeszcze niewaŜne, czy niezatwierdzone, 
nieoficjalnie. KaŜdy z nas wie, w 100 % Ŝe nic się nie zmieni. Chciałbym usłyszeć jak 
następna sesja będzie i na jakiej podstawie mamy przyjmować podatki.  
 
Wójt Gminy – Przypominam, Ŝe zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym to Rada Gminy 
podejmuje decyzję. To Rada Gminy jest organem stanowiącym i kontrolnym. Nie komisje 
tylko cała Rada. Nic nie stoi na przeszkodzie, aby przedyskutować całość spraw związanych z 
podatkami lokalnymi właśnie w tym kręgu na forum publicznym. Przy sołtysach przy 
Radnych Powiatowych i przy mieszkańcach. Materiały dostaniecie Państwo w zaproszeniach 
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na sesję. Porządek obrad zgodnie z ustawą ustala Przewodniczący Rady z Wójtem. Ma 
obowiązek skonsultować ten porządek obrad i odpowiednie materiały. Przygotujemy 
materiały zgodnie ze stanem takim, jaki mamy. Podamy ustawowe moŜliwości, czyli stawki 
takie, jakie są i pewne propozycje o zmniejszeniu tych stawek. Bo my te stawki generalnie 
zmniejszamy. RównieŜ wykaŜemy, jakie skutki będzie miało obniŜenie tych stawek. Państwo 
spokojnie podyskutujecie i podejmiecie uchwałę po przeanalizowaniu tych skutków obniŜek. 
Wypowiecie się czy jesteście za taką czy inną stawką. Nie ma niebezpieczeństwa, Ŝe wydarzy 
się coś dramatycznego jak Pan Radny Bylicki mówi. śe tylko ktoś przyjdzie i podniesie rękę. 
Tego nigdy nie było. To są przekłamane informacje. Nie wiem skąd Pan ma takie informacje. 
Te najwaŜniejsze sprawy były zawsze bardzo mocno i szczegółowo dyskutowane. Tak jak 
sprawy podatków i opłat śmieciowych. Były one wielokrotnie dyskutowane. Mamy koniec 
roku. Nad budŜetem zaczniemy pracować w komisjach. BudŜet moŜemy przyjąć do końca 
stycznia. Ustawa na to zezwala w wyjątkowych sytuacjach i okolicznościach. Projekt budŜetu 
jest przygotowany. Nie jest tak, Ŝe niema projektu. Tak jak Pan powiedział, Ŝe jest to w 
rozsypce. Projekt jest przygotowany i złoŜony do RIO i do Rady Gminy. Wpłynął jeszcze w 
poprzedniej kadencji Rady Gminy. Wszystko idzie normalnym trybem. Gdy będzie wybór 
komisji. Komisja budŜetowa, zajmie się budŜetem. Projekt zostanie przeanalizowany. 
Stwierdzicie Państwo czy jest dobry, czy odpowiada oczekiwaniom społecznym czy teŜ nie. 
Jeśli nie będzie odpowiadał to na zasadzie autopoprawki albo na zasadzie poprawki komisji 
zostanie zmieniany i dostosowywany do aktualnych potrzeb mieszkańców. Nie ma tu jakiegoś 
pośpiechu. Pośpiech moŜe być przy ustaleniu stawek podatków i opłat lokalnych. Do końca 
roku Rada musi uchwalić te stawki. UwaŜam, Ŝe nic nie stoi na przeszkodzie by cała Rada 
Gminy się nad tym pochyliła. Dostaniecie Państwo materiały. Stawki ustawowe, stawki, które 
obowiązują i efekty, które są. Do spraw, o których Pan mówi odnośnie kosmosu trudno mi się 
odnosić. Trudno mi się odnosić do Pana zaczepki na sesji inaugurującej obrady nowej Rady. 
UwaŜam, Ŝe to nie najlepszy Ŝart i zaczepka z Pana strony. Nie odniosę się do tego. 
 
Radny Pan Andrzej Bylicki – Panie Wójcie mówi Pan, Ŝe ja mówię o Ŝartach. Niech Pan 
zejdzie na ziemie i powie. Pan mówi, Ŝe budŜet tak, ale stawki. Ja teŜ muszę wiedzieć, jakie 
potrzeby są w Gminie i czy mam się narazić mieszkańcom podnosząc ten kwintal zboŜa czy 
nie czy teŜ dyskutować o obniŜeniu. Pan mówi, Ŝe ja sobie Ŝartuję. Proszę bardzo. Na razie to 
uwaŜam Ŝe Pan Ŝartuje.  
 
Radny Pan Tomasz Weremczuk – Odniosę się do stawek podatku. Patrząc na budŜet 
tegoroczny stawki podatku są widoczne. To nie jest ukryte. Cena Ŝyta z Urzędu 
Statystycznego teŜ na dzień dzisiejszy jest znana. Podatek jest widoczny i łatwo go obliczyć. 
Jeśli obniŜmy go o daną kwotę to łatwo obliczyć, jaki będzie. Widzę, Ŝe to jest martwienie się 
na wyrost.  
 
Radna Pani Magdalena Boguta-Bartoś – Na ile przed następną sesja Radni dostaną 
materiały? WaŜne jest to dla osób zwłaszcza nowych, które do tej pory nie pracowały w 
Radzie Gminy. Ja osobiście chciałabym mieć czas na zapoznanie się z materiałami. 
Maksymalnie duŜo czasu. 
 
Wójt Gminy – Zgodnie z obowiązującym prawem Radny ma dostać porządek obrad wraz z 
materiałami na 7 dni przed planowanym terminem sesji. Sesje takie jak dzisiejsza są w innym 
trybie zwoływane. Sesje taką zwołuje Komisarz Wyborczy. Na zwołanie mamy bardzo mało 
czasu, dlatego termin 7 dniowy nie moŜe być zachowany. Następna sesja równieŜ będzie 
zwołana przez Komisarza Wyborczego. Po ogłoszeniu zbiorczych wyników wyborów na 
Wójta. Wiec równieŜ ten termin nie moŜe być zachowany. Natomiast normalny zwykły tryb 
to jest 7 dni. Materiały budŜetowe i absolutoryjne mają być dostarczone na 14 dni przed 
rozpoczęciem sesji. To są obowiązujące terminy.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy są jeszcze jakieś pytania? 
 
Pytań nie zgłoszono. 

 

 

Ad. 16 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Po wyczerpaniu porządku obrad 
dokonała zamknięcia obrad sesji dziękując wszystkim za udział. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 

          Protokolant       Przewodniczący Rady Gminy 
 
   Dorota Maksymiuk-Mitońska        Joanna Krupska 
 
 
Protokół sporządzono dnia 2 grudnia 2014 roku 
 
Przekazano Sekretarzowi Gminy 3 grudnia 2014 roku 
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WYKAZ UCHWAŁ 

RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 
podjętych na sesji w dniu 01.12.2014 r. 

 
 
 
Uchwała Nr I/1/2014 w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania w wyborach 
Przewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska 
 
Uchwała Nr I/2/2014 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy 
Komarówka Podlaska 
 
Uchwała Nr I/3/2014 w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania w wyborach 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Komarówka Podlaska 
 
Uchwała Nr I/4/2014 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
Komarówka Podlaska 
 
Uchwała Nr I/5/2014 w sprawie ustalenia diety Przewodniczącemu i 
Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy Komarówka Podlaska 
 
Uchwała Nr I/6/2014 w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów 
podróŜy słuŜbowych radnym Gminy Komarówka Podlaska 
 
Uchwała Nr I/7/2014 w sprawie ustalenia diety sołtysom za udział w pracach 
Rady Gminy i jej organów 
 


